
BERETNING FRA HÅNDBOLDUDVALGET 
Vedr. generalforsamlingen år 2014. 
 
Som bekendt har håndboldudvalget både en sæson-slutning samt en 
sæson-start i 2014. 
Vi har ved sæsonslutning 2 damehold og  et herre hold. Vore ungdomshold 
bestod af U-10 piger og drenge. Serie 2 damer har spillet landpokal-kampe 
og vi var med i tre måneder. 
 
Da sæsonen startede i august måned, viste det sig at der kunne  blive til  3 
damehold , U-10 mix drenge og piger, samt U-12 mix drenge og piger 
samt et serie 4 herre. 
 Vi plejer at have et damehold til SIK-stævne i Viborg, men i stedet lavede 
vi en trænings-weekend for vores 2 damehold. Dette blev rigtig godt og 
det giver et styrket sammenhold både socialt og spillemæssig. 
Der bliver også holdt en juleafslutning hvor alle spillere er indbudt hvor vi 
bl.a. spiser og spiller pakkeleg. Det er altid sjovt. 
 
Håndboldudvalget vil gerne takke for et godt år, for en masse initiativ og 
hjælp fra alle spillere samt frivillige, til de mange gøremål, som hører med 
for at få en sæson til at køre godt.                                                                                                                  
Håndboldudvalget vil gerne takke alle trænere for det store arbejde I gør, 
for at fremme resultaterne, samt holde sammen socialt på alle 
håndboldhold. 
Tak til alle de forældre som har hjulpet med kørsel til vore børnekampe. 
En stor tak til alle vore SPONSORER ,uden Jer ville alt se helt anderledes 
ud. 
AIF-ånden LÆNGE LEVE.   
Håndboldudvalget Alis Damgaard. 
1 februar 2015 


